
Fra: Rolf Raknes 
Sendt: 23. mai 2014 13:26 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 
Forstår det sånn at fiberbreibandutbygginga no stoppar på Øvre Manger. 
Ynskjer at området Nordre Solend, Søre Solend og Nøttveit vert inkludert i den vidare 
utbygginga/utvidinga. 
 
Rolf M. Raknes 
Solendvegen 235 
5936 Manger 


